
ZPC č. datum účastníci cesty stát město náklady
9/2015 21.1.2015 Martin Půta Polsko Wroclaw 0,00 Kč
přínos ZPC

15/2015 28.1.2015 Martin Půta Polsko Wroclaw 437,00 Kč
přínos ZPC

16/2015 21.1.2015 Martin Půta Německo Zittau 587,00 Kč
přínos ZPC Místo a důvod cesty: Německo, Zittau - novoroční setkání s primátorem města Zittau.

Hejtman Libereckého kraje, pan Martin Půta, se dne 21. 1. 2015 setkal s A. Voigtem, primátorem Žitavy a dalšími významnými
zástupci politické a podnikatelské sféry okolí Žitavy, a to za účelem novoročního pozdravení a zhodnocení spolupráce s
Libereckým krajem v uplynulém roce 2014.

PŘEHLED ZAHRANIČNÍCH PRACOVNÍCH CEST

členů Rady a Zastupitelstva Libereckého kraje

za období 1. - 31. 1. 2015

zrušeno

Místo a důvod cesty: Polsko, Wroclaw - Jednání na téma železniční doprava.

Účastníci za českou stranu:

Martin Půta, hejtman Libereckého kraje, Stanislava Jakešová, jednatelka KORID LK, spol. s r.o.

Účastníci za polskou stranu (pořadatel):

Cezary Przybylski, maršálek Dolnoslezského vojvodství, Wojciech Zdanowski, ředitel odboru infrastruktury 
Agnieszka Zakęś, zástupkyně vedoucího odboru infrastruktury, Bartlomiej Ostrowski, ředitel Odboru zahraniční spolupráce a
projektů

Projednávaná témata a výsledné ujednání:

• návrh a projednání dodatku ke Smlouvě o spolupráci mezi UMWD (Úřad maršálka Dolnoslezského vojvodství) a Libereckým
krajem
Polská strana souhlasí s návrhem textu dodatku s tím, že provede úpravu gramatiky polského překladu a návrh zašle
Libereckému kraji. Po té proběhne schvalovací proces na české straně (v Polsku stačí schválení radou) a pokud vše půjde podle
dohodnutého harmonogramu, v průběhu března by mohl být dodatek podepsán v Liberci. První krok je na polské straně, která
pošle dodatek zpět.
• zajištění provozu železniční dopravy mezi Libercem - Harrachovem - Sklarskou Porebou (smluvní a finanční rámec)
Polská strana byla také překvapena výstupy jednání ze dne 16. 1. 2015. Informovala nás o problematice uzavírání smluv s
regionálními drážními dopravci a vyslovila závazný příslib, že není problém se zajištěním uzavření smlouvy mezi jednou ze dvou
možných společností a ČD, a.s. Na podporu tohoto slibu bude domluvena schůzka v týdnu od 2. 2. 2015 v Jakušicích, kde budou
přítomni zástupci ČD, a.s., OD KULK, KORIDU LK, UMWD a vybraného dopravce. Termín schůzky bude domlouvat jednatelka
KORIDU 30. 1. 2015 a okamžitě ho pošle k dispozici polské straně (předpoklad konec příštího týdne). Osobní angažovanost
přislíbil pan hejtman.
• ESÚS
Zástupci obou stran se shodli na užitečnosti založení společnosti, na nutnosti jmenování představitelů společnosti (ředitelem by se
měl stát Polák, jeho zástupcem Čech), podpis by mohl proběhnout na Sněžce.
• omezení dopravy na státní hranici Harrachov – Jakuszyce 
Polská strana vnímá potřebu průběžného uzavírání přechodu pro nákladní vozidla, nesouhlasí s trvalým omezením, souhlasí s
dalším jednáním. Doporučením byla další jednání v rámci vyhodnocení průběhu letošní zimy.

Další body byly projednány pouze okrajově bez dalších úkolů či podnětů.
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